
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
16. 10. 2019 

Fakultní klub BION, Kladno 

Zápis provedl: Milan Kurka 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:14  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty, seznamuje je s ním navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu a informuje ohledně delegátských 
postů. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 3 min.) 
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.) 
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
6. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
7. Schválení stanov klubu FIT++ (vede: M. Němec, typ: hlasování, čas: 10 min.) 
8. Jmenování členů Kontrolní komise (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 30 min.) 
9. Schválení ekonomické činnosti Centrály – Vánoční večírek 2019 (vede: S. Jeřábek, typ: 

hlasování, čas: 10 min.) 
10.Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
11.TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
 
J. Šebák: Mám problém s bodem 8, protože bod nebyl oficiálně zaslán. Četl jsem vyjádření od 
tebe z e-mailu, cituji: „Jmenování členů kontrolní komise je na programu z důvodu zaslání 
kandidátek, které všechny byly doručeny v termínu a vzhledem k obsahu mailů, kde se 
zmiňuje zasedání na Kladně, byl zcela jistě naplněn duch Jednacího řádu.“ Nevidím v tom 
duch jednacího řádu, něco o něm vím... Druhá věc je procesní neobvyklost. Z Jednacího řádu 
mi nevyplývá, že při zaslání kandidátky do Kontrolní komise to automaticky znamená přidání 
bodu na program. Abych byl konstruktivní, Volební řád na toto pamatuje. Navrhuji hlasování o 
mimořádném přidání bodu na toto zasedání.  
 
S. Jeřábek: Nevím, jestli vnímáme stejně pojem „duch přepisu”. Jedna věc je přesná textace: 
duch je o tom, že podklady mají dorazit v předkládací lhůtě. Počítal jsem, že navrhnu explicitní 
odhlasování. Neformuloval bych to tak, že bude mimořádně přidán, ale že zůstane na 
programu, byť nebylo explicitně v mailech napsáno přidání. 
 
J. Rubáš: Nesplnil jsi časový požadavek. 
 
J. Šebák: Na schválení programu ti stačí většina, pokud se jedná o mimořádné přidání, tak 
potřebuješ absolutní většinu.  
 
S. Jeřábek: S tím vyšším kvórem jsem i tak počítal. Nicméně máš pravdu, že to tak, jak 
navrhuješ, bude jasnější. Poprosím tě o navržení textace usnesení. 
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Usnesení 2019-10-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje návrh programu zasedání zaslaného do 
konference parlamentu 16. 10. 2019 s bodem jmenování členů Kontrolní komise, který 
byl navržen po lhůtě 48 hodin před vyhlášeným termínem zasedání.“ 
 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
 
J. Šebák: Kontrolní komise má velké pravomoci, proto to chci mít v pořádku. 
 

2 Představení delegátů 

HLÁVKOVA KOLEJ (V. Klan): nepřítomen 

BION (M. Mleziva): Ahoj, jsem Martin Mleziva, jsem z Kladna a většinu z vás znám, to je                 
tak všechno. Jo a jsem z BIONu.  

EFDRIVE (T. Dzuruš): Ahoj, jsem z eFDrive, v klubu jsem 3 roky a dělám seznamovák               
UZEL.  

ENGINEERS PRAGUE (M. Kurka): Ahoj, já jsem Milan, všichni mě znáte. Nevím, co mám              
říct. (smích). 

S. Jeřábek: Prosím do zápisu. (smích) 

M. Kurka: Já s tím nemám problém.  

M. Hošna: Jakou pozici v týmu zastáváš? (smích) 

M. Kurka: Teď? Všeobecná podpora. (smích) 

ISC CTU (M. Nečas): Ahoj jsem Michal, v ISC dělám viceprezidenta a momentálně studuji              
FSv ČVUT. 

ČAJOVNA (E. Beneš): Čau, jsem tu místo Martina Andrýska, jsem z Čajovny a to je asi                
všechno. 
  

3 Info z klubů 

ISC: V ISC proběhla řádná integrace 526 studentů na začátku semestru, nyní se rozjíždí              
klasice akce v průběhu semestru. Každých 14 dní jsou párty nebo culture evenings, jezdí se               
na výlety. Čeká nás hlasování o změně stanov a také prezidentské hlasování na konci roku. 

BION: My jsme udělali Akci prvák, dále nakolejení a předminulý týden Prvák párty, která se               
moc vedení nelíbila. S děkanem se ale vše vyjasnilo a neměl by z toho být problém do                 
budoucna. Na konci října nás čeká ještě volba nového představenstva. 

ČAJOVNA: Nabrali jsme nováčky a snažíme se je začlenit. Jinak proběhnou akce jako vždy              
– tedy ochutnávky, cestovatelské večery (právě jeden probíhá), naskladnili jsme zásoby.           
Jednáme o tom, jak by nám SÚZ ČVUT mohl pomoci s rekonstrukcí klubu. Uvidíme, jak to                
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dopadne. 

J. Rubáš: Rekonstrukci čeho konkrétně? 

E. Beneš: Chceme předělat interiér a zároveň chceme, aby se podívali na chodbu. Je tam               
kotelna a ten stav není úplně dobrý. Když jdeme na záchod, kape na nás. 

BUBEN: Od posledního Parlamentu jsme dělali Akci Prvák, která se podařila. Dělali jsme             
prohlídky po koleji, nováčkům se to líbilo. Zítra máme deskovečer, jinak plány: čekáme, kdy              
nás zavřou. (smích) 

AVC ČVUT: Od minule jsme začali dělat schůzky pro nováčky a natáčeli jsme IT večer na                
FITu a zápasy Engineers.  

FIT++: My jsme stihli vlastní zasedání, kde jsme schválili změnu stanov.  

EFDRIVE: Od Parlamentu jsme měli UZEL afterpárty a Welcome grill party. Děkuji klubu             
Sincoolka za pomoc s UZEL afterpárty. Čekají nás volby do představenstva, pivní štafeta,             
deskohraní a Noc na fakultě. 

SINCOOLKA: Byla párty, dopadla úspěšně. Snažili jsme se nabrat nováčky, doufám, že se             
nám to povedlo. Právě probíhají volby na zástupce Sinkuleho koleje a za 14 dní pojedeme               
na výjezdní zasedání.  

BEST: V BESTu jsme měli v pondělí doplňující volby do představenstva, aktivně nabíráme             
nové členy. Zítra bude Travel night, proběhne v Čajovně na Strahově. Bude tam nějaké              
občerstvení, pivo a tak, všechno zdarma, srdečně vás zvu. V listopadu bude soutěž EMEC,              
na kterou brzy otevřeme přihlášky.  

SILICON HILL: Nám dnes dobíhá serie blokových infoschůzek, dnes na bloku 11. Proběhly             
LinuxDays, na kterých jsme spolupracovali s dodávkou aktivních lidí, točilo tam AVC.SH.            
Proběhla Akce Prvák s jednou novinkou, a to takovou, že dorazili zástupci SÚZ. Řešíme              
incident s obtěžováním děvčat na infoschůzkách, budeme ho řešit se SÚZem. Budu vás             
informovat o tom, jak to dopadlo. Jde o člověka, který byl řešen v jiných klubech, obtěžoval                
děvčata a přešlo to únosnou hranici. Ve čtvrtek proběhne akce pro nováčky z Akce Prvák,               
příští týden (23. 10.) bude Halloween. Připravujeme se na volby, rád bych je spustil k 1. 11.,                 
bude volena ½ nového představenstva. A poslední informace: zároveň z pozice předsedy            
RSS jsem zaúkoloval sebe ohledně stížnosti slečny Stárkové na SÚZ, šlo vám to do              
konference Parlamentu. Se SÚZ jsme situaci řešili, nezávisle na sobě jsme zjistili, že             
nedošlo k žádnému porušení, se slečnou je to komunikováno.  

ENGINEERS PRAGUE: Engineers Prague vyhráli zápas nad hokejovým týmem BO          
Ostrava, který proběhl v neděli 13. 10. Právě teď probíhá zápas v Plzni s týmem Akademici                
Plzeň, takže jim všichni držte palce. Ha, a koukám, že Standa ladí Tipsport. (smích) 

S. Jeřábek: Ne, Onlajny.cz. 

M. Kurka: Dále jsou ještě nové stanovy, které Aleš posílal do konference Parlamentu pár              
dní nazpět, budou projednávány na následujícím zasedání Parlamentu. 

IEASTE: Připravujeme Den iKariéra, ten proběhne 30. 10. Na každé fakultě budou dvě             
firmy (v Kampusu Dejvice). Pro firmy jsme otevřeli objednávkový systém. Začal job raising             
na stáže, nějaké ústavy na ČVUT budou mít stážistu. Na základě toho, kolik lidí máme my                
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tady, tolik lidí od nás bude moci vyjet do zahraničí. Všechny stáže budou zveřejněny. Dále               
začínáme s Průvodcem prváka, budeme mít schůzku na rektorátu. 

S. Jeřábek: V jaké formě? 

A. Deleut: Buď bude nějaké online PDF, nebo nějaká jiná online podoba. Chce to rektorát. 

M. Kurka: Můžu být u toho?  

A. Deleut: Jasně.  

M. Kurka: Děkuji, chválím přístup.  

4 Info z Akademického senátu ČVUT 

J. Šebák: Dnes to bude stručnější, od posledního zasedání se nekonalo žádné zasedání             
AS. Hlasovalo se per rollam o koupi Fragnerovy galerie (Betlémská kaple), odhadovaná            
cena je cca 106 000 000 Kč. Dále proběhlo hlasování o prodeji pozemku u Julisky (cesta),                
je neudržovaná a chce ji koupit PENTA, bude věcné břemeno – poskytnutí pro potřeby              
logistiky ČVUT. Třetí a poslední hlasování proběhlo ohledně EIT. Řeší se zástupce pro             
FSP, předseda ale nevyhlásil hlasování. Příští zasedání bude 30. 10., není zatím předložen             
žádný dokument ke schválení. Měla by se ale řešit institucionální akreditace. 

P. Valach: Je třeba? 

J. Šebák: Doteď akreditace probíhala na úrovni MŠMT, existuje teď Národní akreditační            
úřad, který skrze MŠMT akredituje programy. Pokud se jedná o univerzitu, která lidskými             
zdroji dokáže zajistit expertní znalosti v oblasti výuky a doloží, že má zázemí a lidi a splňuje                 
další aspekty, požádá NAÚ a zřídí se komise. Pokud má akreditovány oblasti vzdělávání v              
rámci institucionální akreditace, může si to aktreditovat sama. Máme zpoždění, třeba VŠE,            
VUT i UK již toto mají. 

5 Info z Centrály 

S. Jeřábek: Proběhlo výjezdní zasedání studentských unií, které jsme hostili my společně            
se Studentskou unií UK. Ohlasy jsou vesměs velmi pozitivní. To jsem rád proto, že část               
programu, tedy přednáška Radka Zemana na komunikaci s médii, je plánována na naše             
výjezdní zasedání. Všem se líbila. Další věci je, že společně s Jožem se snažíme domluvit               
schůzku s paní prorektorkou Achtenovou, chceme řešit mj. podobu formuláře pro FSP. V             
druhé půlce října … 

J. Šebák: V půlce listopadu... 

S. Jeřábek: Chci uhladit formulář, jestli tam mají být částky s DPH či bez, z pozice člena                 
vím, jak je složité to vyplňování... 

J. Šebák: Loni jsi dělal nějaký workshop. 

S. Jeřábek: Chci ho zopakovat. To bychom mohli vyhlásit nějaký Doodle, ale rád bych ho               
udělal v době, kdy budu vědět, jak bude vypadat formulář. 

R. Štolfa: Říkal jsi minule na konci října. 
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S. Jeřábek: To jsem se asi přebreptnul.  

M. Kothera upřesňuje termíny současného FSP, minulý workshop byl 8. 11. 2018. 

J. Rubáš: Z oblasti RSS: proběhlo ZZSVS, kterého jsme se účastnili já, prezident, a dále               
kluby Silicon Hill, Sincoolka, Hlávkova kolej, Orlík a Dejvická kolej. Zúčastnilo se tedy 7 lidí,               
doufám, že ostatní ignorují maily z dobrého důvodu. Příští týden budu obvolávat ostatní,             
proč nás ignorují. Prosím, prošťouchnete je. Ta ignorace je tu delší dobu, předchůdce si              
stěžoval na něco podobného. Řešilo se tam zvyšování kolejného, zástupci Bubenečské           
koleje prosadili, že do návrhu nebude zahrnuta Bubenečská kolej, do té doby, než bude              
zrekonstruována. 

P. Valach: Na Sinkuleho kolej ty informace dojdou od Dejvické… 

P. Valach: Začal jsem s rozšiřováním platební brány, poslal jsem poptávku. Později jsem             
začal i s terminály. Shodli jsme se na řešení, kdy je poplatek za 1 %. Strhával by se z                   
členského příspěvku. Je to méně, když je více transakcí. Měsíční poplatek by nebyl tak              
vysoký, ale aby byly povoleny platby mimo EU a EHP, zaplatili bychom jednorázově 11 000               
za příjem karet z celého světa. Je to pro nás nejvýhodnější možnost z dlouhodobého              
hlediska. Pro kluby by to z technického hlediska znamenalo naprogramovat systém, který            
bude přijímat oznámení o platbách. Tyto platby půjdou na účty klubů a budou se              
zpracovávat samostatně. Jsme ve fázi příprav, Centrála SH byla k tomu byla pozitivní.  

J. Rubáš: Pravděpodobně do toho půjdeme, brána ano, terminál ne. 

P. Valach: Proč terminál na Masařku: Na Masařce je 80 procent zahraňáků, někteří si              
nemohou hned založit český účet. To, že mohou hned zaplatit na místě svojí kartou, může               
udělat dost. Ad poplatky, mám propočty, které vám mohu ukázat. Budu je posílat těm, co               
mají reálně zájem.  

P. Valach: Máte v klubech problémy s novým registračním formulářem? Mám echo od             
Silicon Hillu a +/-FEL.  

J. Rubáš: Množily se stížnosti ohledně zvýraznění políček, členové neví, co mají vyplnit. 

P. Valach: Tohle zapracujeme.  

J. Šebák: Vrátím se k Rubymu. Den před ZZSVS jsme měli jednání se SÚZ, já a Standa,                 
mimo jiné jsme diskutovali úpravu ceníku pro samoplátce. Už se diskutovalo? 

S. Jeřábek: Plánované zvýšení cen samoplátců je o 10 procent, současní samoplátci            
budou „divnoplátci”. Zároveň se domluvilo, že ve studentském samopláteckém režimu          
budou absolventi ČVUT stejně jako teď a seznamy 60 lidí aktivních. 

Probíhá živá diskuze. 

6 Schválení zápisů 

S. Jeřábek: Koukali jste na zápisy? 

J. Rubáš: Ano. I kolega Šebák na ty zápisy koukal, jak jsem koukal. 

J. Rubáš: (komentuje Standovy návrhy): Víš, že sis mohl dát úpravy? 
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S. Jeřábek: Já jsem si dal sám návrhy. 

M. Kurka: Poctivý to chlapec. 

Probírá se květnový zápis. 

S. Jeřábek: Je tady SUZ místo SÚZ. 

M. Kurka: To jsem psal já na Bubenči… 

S. Jeřábek: Ne, tos ty nepsal… počkej, vlastně jo. 

M. Kurka: Říkám, že jsem to psal na Bubenči, jo, jsem idiot. (smích) 

S. Jeřábek: Do zápisu prosím, pane inženýre. 

M. Kurka: Ok. 

S. Jeřábek: Ne, dělám si srandu. (smích) 

M. Kurka: Pozdě. 

Probírá se zápis ze zářijového zasedání. 

J. Rubáš: Navrhuji poslední zápis neschvalovat, je strašně napsaný. To bychom tady byli půl              
hodiny… 

S. Jeřábek: Souhlasím, stahuji z předložených podkladů. Máte námitky ke schválení zápisů 
hromadně (en bloc)? 

Nikdo námitky neměl. 
Usnesení 2019-10-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání konaných 4. 3. 2019,            
14. 5. 2019 a 20. 6. 2019 ve znění zaslaném do konference Parlamentu 14. 10. 2019 po                 
zapracování připomínek na zasedání.“ 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
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7 Schválení stanov klubu FIT++ 

M. Němec: Během léta jsme potřebovali změnit stanovy, protože jsme měli závažný problém             
ohledně délky členství. Bylo pět let a stávalo se, že se zapsal člověk a upadl do spánku. Tento                  
problém jsme chtěli vyřešit, měli jsme představenstvo, tam jsme se shodli, že změníme             
stanovy, které to upravují. Nebyl jsem u toho, ale změny znám. Aspoň doufám. Pokud na mě                
někdo něco nevyhrabe. Nejdůležitější změna je změna délky členství, mění se z 5 na 2 roky,                
to je asi vše.  

J. Rubáš: Není jediná? Jsou tam i jiné změny? 

M. Němec: Pokud vím, žádná jiná změna se oficiálně neudělala. 

J. Rubáš: A neoficiálně? 

M. Němec: Nenastala.  

S. Jeřábek prochází stanovy staré a nové. Potvrzuje, že jediná změna je z „5 let“ na „2 roky“.  

M. Němec: Nechtěl jsem to říkat na 100 procent, protože jsem se představenstva nezúčastnil. 

M. Hošna: Jsi tam podepsaný jako místopředseda…  

M. Němec: Ale četl jsem to…  

J. Rubáš: Takže jsi nebyl 16. srpna 2019 v Českých Heřmanicích? 

M. Němec: Ne.  

M. Hošna: Co se stává se současnými členy?  

M. Němec: Na to konto by se měli upozornit všichni členové. Měli by se přeregistrovat.  

M. Hošna: Zkracuje se to od doby, kdy se toto schválilo? 

S. Jeřábek: Vyloučení lidí není možné. Všem členům byl zaslán mail, který by se dal shrnout                
jako „jestli chceš být dál ve FIT++, tak se ozvi, jinak tě vyloučíme“. Není to košér. Správný                 
postup by měl být, že pokud nechtějí být členy, tak aby z klubu vystoupili. 

J. Šebák: Chci zareagovat na ten e-mail, který mi byl doručen 2. 10. 23:10. Ten mail mě                 
rozčaroval. Když budu citovat: Zároveň proběhla menší úprava Stanov klubu, zejména ve            
článku IV. Členství, bodu 3. Tedy konkrétně o délce trvání členství. To bylo zkráceno na dva                
roky z původních pěti (*) (5 -> 2). Já, když jsem se podíval na web FIT++, tak v dokumentech                   
jsem našel staré stanovy a jediný zápis, co jsem našel, byl 9. 7. 2019, kdy se Představenstvo                 
shodlo na změně stanov. Zeptal jsem a nic jsem nenašel… Účinnost předpisu je zveřejněním!              
Další věc je – stanovy nebyly platné, nebyly schválené – o čemž se ten e-mail vůbec ani                 
trochu nezmiňoval. To, že se konala nějaká retroaktivita... teď bylo řečeno, že pokud se do 14                
dní neodpoví na e-mail, tak nemám o členství zájem – prý mi zrušíte členství. Tohle stanovy                
klubu FIT++ neznají… Na e-mail jsem zatím nedostal odpověď, psal jsem ho před 13 dny.               
Pod-O-Lee má ale problém s maily, připomínal jsem se ale dnes. Prosím o případné              
přeposlání, zatím jsem řádnou reakci nedostal.  
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M. Němec: Předseda se toho nějak ujmul, ale nemám o tom info.  

J. Šebák: Vůči úpravě nemám výhrady, jediný problém mám s tím, že tam není přechodné               
ustanovení. Předpokládám, že pokud Parlament schválí stanovy, budou existovat členové          
přijati na 5 let a členové přijati na 2 roky po schválení změny stanov. Je to správné? 

M. Němec: No, asi dává to smysl. 

J. Šebák: Chci slyšet, že interpretace členství není taková, jaká byla interpretována v tom              
emailu.  

M. Němec: Je to tak. 

M. Kurka: Jak je to s přeregistrací? Když mám já a dalších pár lidí podepsaný nový formulář                 
s „přeregistrací“, jak dlouho mám členství?  

J. Šebák, M. Hošna: (shodně) Pět let.  

M. Němec: V rámci přeregistrace budou stále platit přihlášky na pět let. Od doby schválení               
jsou na dva roky. 

S. Jeřábek: S lidmi přijatými dříve – nelze je prostě vymazat, musíte od nich získat vystoupení                
z klubu. Pokud bude přeregistrace, musí tam být dovětek. 

J. Rubáš: Pokud tohle nebude chtít člověk udělat, tak bude na 5 let.  

M. Hošna: Přeregistrace není vznik nového členství.  
Usnesení 2019-10-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje stanovy klubu FIT++ ve znění poslaném           
do konference parlamentu 7. 10. 2019.“ 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 

8 Jmenování členů Kontrolní komise 

S. Jeřábek: Máme tři kandidátky. Pokud kandidáti nemají nic proti tomu, tak půjdu 
chronologicky podle data zaslání kandidátek. 

T. Gura: Ahoj, začínal jsem v Silicon Hillu, nevím kolik lidí mě zná, pár známých tváří tu 
vidím. Jsem starší člen, moje SH ID je něco kolem 16000, teď se pohybují přes 30000. Do 
Prahy jsem se dostal v roce 2008, aktivní jsem byl až později. Zmíním, že jsem vykonával 
místopředsedu Silicon Hillu v letech 2014–2016, stal jsem se jako celoklubovým zástupcem 
v představenstvu. V rámci celoSU působení jsem byl jsem členem Kontrolní komise v letech 
2017–2019, dále jsem byl členem legislativní skupiny v letech 2016–2017. Ohledně 
kandidatury jsme se domluvili se Standou, abych mohl předat know-how novým lidem. 
Pomohl bych začlenit třetího člověka. Co se týče ambicí ohledně Kontrolní komise, chtěl 
bych dohlédnout na to, aby se věci, které se tu děly, tak aby se neopakovaly. To je za mě 
vše. 

J. Vacek: Ahoj, jsem z eFDrivu, možná mě někteří neznáte, ale já zase neznám vás. Jak 
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jsem se dostal ke kandidatuře? Je to do značné míry jednou z mých vlastností – neumím 
říkat NE. Zjistil jsem, že mám problém říkat i ANO. Moje činnost v klubu byla udržovací, 
takže s tím nemám ambice, že by Kontrolní komise měla něco tvořit a že bych měl vytvářet 
aktivitu v této pozici. Nestojím o to řešit nějaké problémy.  

M. Kothera: Tak já si stoupnu, aby na mě bylo vidět… Ahoj, moje jméno je Michal. říkají mi 
Kotherák. Co jsem dělal a co bych chtěl dělat – tak to jsem sepsal do kandidátky. Určitě jste 
to všichni četli. U pozic nemám konce, protože nevím, kdy jsem skončil. To je asi všechno. 

S. Jeřábek: Dodám, že jsem rád, že máme tady 3 kandidáty. Někteří byli přímo osloveni, 
někteří přišli sami. Jsem rád za složení, že Gury kývnul na to, že kandidátku podá. 
Předběžně jsme se domluvili, že pokud se Kontrolní komisi povede, tak položí kandidátku. 
Jsem moc rád za Honzu Vacka, který se představil jako špatný kandidát. Za mě je dobrý 
kandidát, z Parlamentů je to detektiv puntičkář, pokud dojde k problému, tak je to člověk, 
který do toho půjde na dřeň. U Guryho jsem nezmínil, že nejen že má zkušenost z Kontrolní 
komise, ale taky byl místopředseda SH. Honza má na druhou stranu duši malého 
zájmového klubu a v Kontrolní komisi bude plnit funkci brždění přehnaných věc. Kotherák je 
kombinace obojí. Má zkušenost z centrály SH i Centrály SU, je to všetečný rýpal.  

M. Kothera: Bomba. Radši se k tomu nebudu vyjadřovat. (smích) 

V. Marešová: Jste někdo student? Proč chcete být v Kontrolní komisi, když ani jeden 
nestudujete? 

T. Gura: Proč ne… (smích). Jak dlouho jsi v SU? 

V. Marešová: 2,5 roku. 

T. Gura: Já tu jsem 9 let aktivní, resp. byl jsem aktivní bez dvou let, takže celkem 7 let. 
Zažil jsem 3 předsedy, co si odnesli peníze z klubu, přímo z kasy. Proč myslíš, že chci být 
aktivní? Chci tomu zamezit.  

V. Marešová: Chceš zamezit problémům, do kterých nemáš přístup? 

T. Gura: Já jsem ale členem SU ČVUT…  

J. Rubáš: Je doživotním členem klubu Silicon Hill. 

Delší ticho. 

J. Vacek: Nejsem dlouho nestudent, v podstatě dlouhodobě ta Kontrolní komise nepracuje 
a pro ty studenty jsou tu lepší místa, než v kontrolní komisi. Ti, kdo jsou studenti a častěji se 
pohybují mezi lidmi, tak ať raději dělají akce pro studenty, ať dělají akce, které jsou vidět. 
Kontrolní komisi je problém obsadit, tak mohu alespoň takhle vypomoci. V rámci SU jako 
celku jsem se moc neangažoval. 

M. Kothera: Tak já zase povstanu... Myslím, že jsem na to odpověděl v posledním bodě. 
Chci předávat zkušenosti z toho, v čem jsem tady působil a co jsem způsobil. Souhlasím s 
tím, co řekli kluci, jsem na tom docela podobně. Chci vrátit SU zpátky to, co jsem získal.  

J. Rubáš: Dotaz na Guryho: Gury je ze Silicon Hillu a nechci, aby to znělo útočně. Jak bys 
zhodnotil své působení v Kontrolní komisi doteď? 

 

Stránka 9 z 15 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
16. 10. 2019 

Fakultní klub BION, Kladno 

T. Gura: Ze začátku, když jsme byly ve třech, pak ve dvou, dřív jsem byl aktivní, pak už 
moc ne. Měl jsem řešení jen problém na Masařce, ten se ale Pražákovi vrátil bumerangem, 
že ten screen si můžeš upravit v Photoshopu. 

J. Rubáš: Dále, jak moc aktivní jsi byl v roce 2018? 

T. Gura: Nebyl. 

J. Rubáš: Kdybys byl zvolen, měl bys stejný přístup? Nemyslím neaktivitu, ale pamatuji si 
tvůj emotivní projev, působil jsi agresivně z té pozice. Je to nějaký pátek, zajímalo by mě, 
jestli problémy budeš řešit s chladnou hlavou? 

T. Gura: Slyšel jsem, že prý jsem byl agresivní. Dost toho bylo tím, že jsme všichni znali 
Máju osobně. Budu se snažit být chladnější.  

M. Hošna: Mám dotaz na všechny. Co by měla Kontrolní komise dělat? Co v ní budete 
dělat? 

J. Vacek: Měla by navštěvovat Představenstva klubů, ptát se jich, jak vypadá jejich 
účetnictví, majetek, inventarizace a tak. Měla by o tom čas od času informovat Parlament či 
Centrálu, co přesně Kontrolní komise dělá. Asi si přečíst zápisy…  

M. Hošna: kolik očekáváš, že tě Kontrolní komise bude stát času? 

J. Vacek: O tom jsem nepřemýšlel. Ne, tak trochu jsem o tom přemýšlel. Myslím si, že to 
bude na to, abych navštívil všechny kluby, takže řekněme… několikrát za semestr, nějaká 
větší akce. Co budu cítit, tak dokud to bude potřeba. Sám nemám jasnou představu. 

M. Hošna: Kolik na to máš času? 

J. Vacek: Docela dost, po tom, co odejdu z práce.  

M. Kothera: Si zase stoupnu. Jaká byla otázka? 

M. Hošna: Co budeš dělat v Kontrolní komisi? 

M. Kothera: Budu odpovídat stejně, budeme poradní orgán, který bude schopen poradit a 
pomoci. Nebo se nevyhneme řešení problémů mužnou silou… Co se času týče, asi bych se 
tomu nemohl věnovat několik hodin každý den, ale počítám s tím, že na Představenstvo si 
nějaký večer najdu. 

T. Gura: Co se týče dělání: procházet návrhy stanov, trochu duplikovat legislativku, 
navštěvovat kluby a Představenstva, kontrolovat kasu, majetek a pohyby. Dělat reporty a 
předkládat Parlamentu. Co se nezmiňuje, Kontrolní komise dokáže kontrolovat i Centrálu a 
z toho dělat reporty, aby Parlament věděl, jak si vede Centrála. Co se času týče, říct se to 
nedá a to není schopen říct ani jeden z nás. Když žádné hlášení nepřijde, tak se chodí na 
Představenstva, maximálně na Parlament. Když přijde hlášení stylu „hele, tady si někdo 
odnesl majetek z klubu“ nebo já mám pocit, že si předseda z toho vzal prachy, dokážeš to 
odhadnout teď?  

M. Hošna: Forma je, kolik času jsi schopen obětovat? 

T. Gura: Když už tam budu, tak se to budu snažit řešit. 
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M. Hošna: Mě se nelíbí, že říkáš, že chodí jenom na Představenstvo.  

T. Gura: Má být aktivní sama od sebe, ale ne tak, aby vás vodila za ruku. Kontrolní komise 
má kontrolovat a ne vést za ruku 

M. Hošna: Mě se líbí názor Kotheráka, že říkal, že máte radit. V SU by měla Kontrolní 
komise fungovat i jako poradní orgán. 

T. Gura: Já to nezavrhuji. Pak se tu bavíme o tom, kdo má přijít první… 

J. Rubáš: Dotaz na všechny, pořadí Kotherák, Honza a Gury. Prosím, kdybyste mohli říct 
největší problém SU.  

M. Kothera: Nevím. Dlouhodobý problém je komunikace, ta nefunguje obvykle. Chybí nám 
zápisy z doby, kdy jsem je psal já. (smích) 

J. Vacek: Já jsem dlouho na žádném zasedání nebyl, jsem v kontaktu v SU trochu méně. 
Byl jsem v kontaktu se Standou, zmínil se o nějakých problémech na Pod-o-Lee. zřejmě s 
tím by se dalo něco dělat.  

21:02 → Zápis přebírá Pavel Valach 

T. Gura: Ruby, měl jsi pravdu – čím víc se to dnešní zasedání blížilo, tím víc jsem o tom 
přemýšlel. Řešil bych to jinak. Ta inventarizace, která je a není, máš pravdu, že by si to 
každý klub měl řešit jinak… 

M. Hošna: Můžeš nám to přiblížit? 

T. Gura: Za mého působení v Kontrolní komisi měl málokdo aktualizovanou (v pořádku) 
inventarizaci. Slibovali nám v klubech, že třeba do půl roku začnou fyzickou inventarizaci, 
ale nejsem si vědom, že by někde proběhla. Když jsem se bavil s Rubym, napadla mne 
bláznivá věc: co kdybychom tu inventární komisi udělali se SUnií? Ruby mi oponoval, že to 
nejde, že jde o odpovědnost předsedů (mají hmotku) a má pravdu – zákon padajícího lejna. 
Kluby si v tom udělají pořádek, když to budou dělat interně a bude tlak na ně třeba ze 
SUnie. 

21:05 → Zápis přebírá zpět Milan Kurka 

T. Gura: SU se nepotýká jen s inventarizací, je tu nedostatek komunikace i aktivních lidí. 
Když nemáme aktivní lidi, tak ani nemůžeme dělat pořádně tu inventarizaci. 

R. Štolfa: Dotaz na všechny, ale budu ho směřovat ze začátku na Guryho. Reakce z klubů 
na vaše návštěvy prý není úplně pozitivní, myslíš si, že kdybyste chodili častěji, tak že by si 
na vás zvykli? Nemyslíte si, že by Kontrolní komise neměla vypracovat návrh na vedení 
účetnictví v klubech? Pro některé začínající účetní v klubech to může být ze začátku 
matoucí. 

T. Gura: Jestli to vyznělo takto, tak to se omlouvám, to je mystifikace. Nikdo nám nedal 
najevo nevůli, ale někteří lidi to tak cítili. „Já vám to předám, ale co mi tu máte co kázat.“ 
Všeobecně nejsem zastánce toho, abych někoho tepal. Nejraději řeším problémy na rovinu 
a hned, interně, a ne to tahat hned ofiko. Když se křičí, tak se to řeší hůř, než když je klid. 
Ano, souhlasím, že kdybychom chodili častěji, tak to bude ku prospěchu, otázka je, jestli se 
najde čas u nás i u vás. Najít společný průnik v týdnu čtyř lidí je dost náročné, pokud k tomu 
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ale bude vůle, tak proč ne. S tou kuchařkou je to dobrý nápad, na druhou stranu si nejsem 
přesvědčen, že to kluby budou používat. Zkušenost je taková: „mám tu nějaký papír, ale 
udělám si to po svým“.  

J. Vacek: Kuchařka je fakt, že by se nějaká hodila. Když jsem začínal, tak jsem se doptával 
svých předchůdců, jak se co sepisuje a kam se nosí účtenky. S chozením do klubů narážím 
na časový problém, budu se snažit, ale nechci nic slibovat. Jen pokud to půjde. 

T. Gura: Kontrolní komise je činná jedním členem 

J. Šebák: Ono je to tak, že některé pravomoci má Kontrolní komise jako celek. Většinu 
kompetencí má člen Kontrolní komise jako jeden člen. Všechny kontrolní pravomoci má 
člen Kontrolní komise jako takový. Každý rok by se měla sepisovat nějaká zpráva… Chci 
pochválit Verču Huvarovou, která připravila draft interního předpisu o nakládání s hotovostí 
SU, který by něco takového řešil a měl by to být dobrý základ, na kterém by se dalo stavět. 
Je mi líto, že se to nedotáhlo do konce, je to zasekané na mě. Sorry (smutně).  

J. Rubáš: V návaznosti na schůzku, která byla na Strahově s předsedy klubů? 

V. Huvarová: Ano 

M. Kothera: Častější návštěvy, rád bych, ale moje časové možnosti, stejně jako vaše, 
nejsou neomezené. Ale budu se snažit. Bude hezký mít věci takhle popsaný, je otázka, 
kolik lidí to bude číst a používat. Většina lidí zvolí ad hoc řešení, to je problém všude.  

M. Hošna: Reakce na Guryho: Ty jsi tu říkal, na reakci Radima, když se křičelo, tak to bylo 
horší než řešení v klidu. Při předpisu jsi ale říkal opak, stavíš to jako direktivní orgán. 
Snažíme se z SU dělat pískoviště, máš pocit, že Kontrolní komise nemá být ta kamarádská 
organizace, které se nebojíš zeptat? 

T. Gura: Vy máte tu moc, ne Kontrolní komise. Neuznávám to, že by měla vládnout 
Kontrolní komise a nestavím ji do té role. V některých případech by ale měla být rázná. 
Neměl bys chodit s prstíkem půl roku a ten člověk ti maže med kolem pusy... 

M. Hošna:  Já se ptám na celkové vystupování orgánu… 

T. Gura: Ty se mě ptáš, jestli budu hodnej? 

M. Hošna: Ty si pleteš přísnost a jestli budeš hodnej nebo budeš řvát. S lidma to můžeš 
vyřešit v klidu. Když bude průser, budeš schopen to řešit v klidu? 

T. Gura: Asi nejsem. Můžu se o to snažit, být milejší… jako asi jo, asi tak působím.  

S. Jeřábek: Mít respekt, to je důležité 

J. Šebák: Reakce na Guryho: Jsou tu lidi, kteří jsou v SU déle jak já a pamatují bývalé 
členy Kontrolní komise nebo kontrolního výboru, kteří měli přirozenou autoritu a respekt a z 
mého pohledu by Kontrolní komise měla mít nějaký respekt, aby nebylo jejich slovo bráno 
na lehkou váhu. Myslím si, že Kontrolní komise by ho mít měla, všichni kandidáti to splňují. 
Máme 14 mil. rozpočet, přes 10000 členů, Padají na nás věci týkající se zákonů. Třeba 
posilovny, díky bohu, že se tam zatím nic nikomu nestalo. Někteří za to mají plnou 
zodpovědnost, jako třeba Prezident, ale i na nás, přeneseným způsobem, odpovědnost 
padá. Volíme lidi, kteří pro nás tyto věci předpřipraví, zkontrolují a pošlou report. Chcete 
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tam někoho, kdo je kamarádský? Chci tam člověka, co má respekt, ale ne člověka, co 
buzeruje. Jeho slovo by mělo mít váhu. 

M. Hošna: Já si myslím, že tu jsou dva rozdíly. Respekt a strach. Když bude Kontrolní 
komise vyvolávat strach, tak to nikam nepovede. Když Kontrolní komise bude vyvolávat 
strach, tak se před ní budou věci schovávat. Je potřeba, aby z Kontrolní komise nešel 
strach... 

S. Jeřábek: Jak to vnímá Jožo, tak to vnímám taky. 

V. Marešová: Můžeme se přesunout zpátky k otázkám? 

J. Rubáš: Myslím, že to bylo důležité… 

S. Jeřábek: Tak zrovna tohle bylo hodně důležité... 

T. Gura: Hele, dnes jsme na volbě. Pokud máte ze mě pocit, že jsem ten, který Kontrolní 
komisi bude hnát do despotizmu, nemusíte mě zvolit. Je to vaše volba. Děkuji za zastání od 
kluků, je to na vás. Vy mě tady soudíte, tak si rozmyslete, jestli mě tu chcete nebo ne. 

M. Hošna: Já tě nesoudím, jen se přesvědčuji, jestli mám pro tebe hlasovat nebo ne. 

J. Rubáš: Dotaz ke všem: vzhledem k tomu, jakou máte klubovou příslušnost, dokážete se 
odpoutat? 

M. Kothera: Ano, resp. úplně naopak. O to drsnější na tebe budu. 

J. Rubáš: Na to se těším. 

J. Vacek: Upřímně, nejsem si jistý a nevím, co tím myslíš. Upřímně jsem to ještě 
nezkoušel, ale budu se snažit. 

T. Gura: Víš, že jsem s tím problém neměl.  

J. Rubáš: Já bych se chtěl zeptat, jak osobně chápete článek 4, odst. 1. (ukázáno) 
Interního předpisu o Kontrolní komisi. Jde mi o to, že členové Kontrolní komise jsou 
oprávněni vyžádat si přístup… Jak konkrétně chápete, že si budete žádat přístup? Moje 
zkušenost je taková, že byla hlášena dopředu, byl zápis, my si připravili data a když něco 
chybělo, dogenerovali jsme to. Je to postup, který chcete uplatňovat nadále? 

M. Kothera: Nedává mi smysl přijít na nenahlášenou kontrolu a chtít úplně všechno.  

S. Jeřábek: Pokud jde o informace o bankovních účtech, tak to se dá řešit i bez klubu. 

T. Gura: Měla by jít oficiální cestou, tedy buď na Předsedu, nebo na prezidenta s 
Předsedou v kopii, 

J. Vacek: Kontrola za účelem dání věcí do pořádku, zjištění, že je v pořádku, je v pořádku. 

J. Šebák: Dotaz na všechny. Nechcete si to rozmyslet? 

S. Jeřábek: Tohle mi nedělej, nebo po tobě něco hodím. 

M. Kurka: Je to v zápisu, takže pokud se někomu něco stane, máme důkazní materiál. 
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M. Kothera: Zatím ne. 

J. Vacek: Nevylučuji, že nevydržím celé funkční období, zatím ne. 

T. Gura: Nechci. 

S. Jeřábek: Podotýkám, že v roce 2017 se hlasovalo po lidech a veřejně. Je možné obojí 
změnit, pokud parlament bude chtít. Bude chtít někdo hlasovat tajně? 

Dva delegáti projevili zájem o tajné hlasování. M. Nečas vysvětluje, jak funguje hlasování. 

 
Usnesení 2019-10-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje volební komisi pro hlasování o jmenování           
členů kontrolní komise ve složení Nečas, Beneš, Goláňová, Huvarová.“ 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 
Probíhá hlasování. 

 
Usnesení 2019-10-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT jmenuje Michala Kotheru, narozeného 15. 1. 1992,           
trvalým bydlištěm Čs. armády 760, Milevsko členem Kontrolní komise.“ 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 2019-10-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT jmenuje Tomáše Guru, narozeného 7. 10. 1988,           
trvalým bydlištěm Jitkov 41, Chotěboř členem Kontrolní komise.“ 
OHP: 12; 7:4:1 → Usnesení přijato 
 
Usnesení 2019-10-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT jmenuje Jana Vacka, narozeného 27. 10. 1993,           
trvalým bydlištěm Jasanová 16/1069, Třebíč členem Kontrolní komise.“ 
OHP: 12; 6:3:3 → Usnesení nebylo přijato 
 

9 Schválení ekonomické činnosti Centrály – Vánoční večírek 2019 
S. Jeřábek: Doufám, že jste ji četli. Jde o tradiční akci, letos měníme místo, bude to v klubu                  
Mandragora, akci má na starosti produkčně Ivana Dvořáková. Lístky plánujeme prodávat           
i v předprodeji i klubům s možností, že je použije dál dle svého a platba proběhne převodem               
na účet CEN.  
V. Huvarová: Z jakého důvodu se mění místo? 
S. Jeřábek: Hlavní důvod je horší dopravní dostupnost k památníku na Vítkově. Loni nám              
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pán říkal, že letos již jezdit nebude, ten shuttle. Přidaná hodnota Náměstí Míru je metro,               
tramvaj i autobusy.  
V. Huvarová: I noční spoje? 
S. Jeřábek: Jde to, třeba na I. P. Pavlova či Jiráskáč.  
M. Kothera: Minimálně máš Uber.  
 
Usnesení 2019-10-08: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály – Vánoční          
večírek 2019 ve znění, v jakém byla zaslána do konference parlamentu 14. 10. 2019.“ 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 

10 Různé 
J. Rubáš: Jen krátký point: jak to dopadlo se stavem ohledně IP a integrace IP o kamerových                 
systémech? 

R. Štolfa: Víme, že máme nevyřešeno, je to pořád v tom stavu, jak jsme se o tom naposledy bavili.  

J. Rubáš: Nebudete sami.  

M. Hošna: Ví Podolí, že tento IP existuje? 

J. Rubáš: Jak čtou zápisy a chodí na schůze tak můžeme doufat. Doufám, že kluby, které                
neintegrovaly nové formuláře, tak je budou integrovat. 

M. Kothera: Prosím, až budete svolávat Představenstva a podobně, nebojte se dát členy Kontrolní              
komise do kopie.  

T. Gura: Máme maily, máme konferenci, klidně se tam na nás obracejte. Začneme plánovat              
návštěvy, pošlu vám podklady.  

J. Vacek: Díky za zprostředkování příležitosti, že jsem nebyl zvolen. Ještě se mi to nestalo. 

S. Jeřábek: Engineers vedou 3:1 nad Plzní. 

M. Kurka: Hustý! 

 

Konec zasedání 22:20 

 

Zapisovatel: Milan Kurka 

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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